

16 March 2023

16 مارس 2023

Investor session on Bank Muscat audited financial statements for the year ended 31 December 2022.

Bank Muscat would like to inform the Investors and Financial Analysts that an Investor Discussion Session was conducted on 16 March 2023 in relation to the audited financial statements for the year ended 31 December 2022. The discussion also included a Q&A session.

The video recording of the session is available on the Bank's website, link given below:

[MSX discussion session](#)



For further details, please contact the Investor Relation Officer:
Aisha Al Moosa

Email:

IR@bankmuscat.com

Phone: +968 24768258

جلسة نقاشية للمستثمرين حول البيانات المالية المدققة لبنك مسقط للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م.

يود بنك مسقط ابلاغ المستثمرين والمحللين الماليين بأنه تم عقد جلسة نقاشية للمستثمرين بتاريخ 16 مارس 2023م حول البيانات المالية المدققة للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م وتضمنت الجلسة أيضاً فقرة للأسئلة والأجوبة.

التسجيل المرئي (الفيديو) للجلسة متاح علي الموقع الإلكتروني للبنك، وذلك على الرابط الموضح أدناه:

[MSX discussion session](#)



للمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:
الفاضلة/ عائشة آل موسى

البريد الإلكتروني:

IR@bankmuscat.com

الهاتف: +968 24768258



وليد بن خميس الحشار
الرئيس التنفيذي

Waleed K. Al Hashar
Chief Executive Officer

